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Abstract (en)
Electrostatic powder-spraying device with a charging electrode (20) for the electrostatic charging of powder for the spray-coating of articles and
with at least one counterelectrode (52) for the electrostatic extraction of free ions from the stream of sprayed powder. An electrical conduction path
(60) for connecting the counterelectrode (52) to a different electrical potential from the charging electrode (20) contains a ring-contact connection
(68). The powder-spraying device can be demounted in a simple way for cleaning and can also optionally be used without a counterelectrode (52).
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Abstract (de)
Elektrostatische Pulversprühvorrichtung mit einer Aufladungselektrode (20) zum elektrostatischen Aufladen von Pulver zum Sprühbeschichten von
Gegenständen und mit mindestens einer Gegenelektrode (52) zum elektrostatischen Abziehen von freien Ionen aus dem Strom von versprühtem
Pulver. Ein elektrischer Leitungsweg (60) zum Anschluß der Gegenelektrode (52) an ein anderes elektrisches Potential als die Aufladungselektrode
(20) enthält eine Ringkontaktverbindung (68). Die Pulversprühvorrichtung kann auf einfache Weise zum Reinigen demontiert und wahlweise auch
ohne Gegenelektrode (52) verwendet werden. <IMAGE>
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